
رئیس ق�وه قضاییه گف�ت: باید 
برای مردم فرهنگ س�ازی شود تا 
در امر نظارت بر محصولات غذایی 
و دارویی مش�ارکت فعال داش�ته 
باش�ند و موارد و مصادیق ناظر بر 
وجود فس�اد و تخل�ف در فرآیند 
تولید و توزی�ع محصولات غذایی 

و دارویی را گزارش کنند.
 به گزارش ایسنا به نقل از  قوه قضاییه، 
حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه ای 
در دیدار با مسئولان سازمان غذا و دارو، 
ضمن اشاره به اهمیت مقوله بهداشت و 
سلامت و تاکیداتی که در رابطه با این دو 
مقوله در آموزه های دینی صورت گرفته 
است، اظهار کرد: مطابق با اصول مبرهن 
عقلی، پیشگیری مقدم بر درمان است، 
لذا اهمیت بهداش��ت در تحقق سلامت 
ف��ردی و جمعی امری آش��کار و واضح 
است؛ اما متأس��فانه ما در ارتباط با این 
امرِ مهم آنطور که باید و ش��اید از حیث 
تجهیز س��اختار و منابع و امکانات عمل 
نکرده ایم و بیشتر متمرکز و معطوف بر 
درمان بوده ایم؛ از س��ویی دیگر علی رغم 
اهمیت بالای س��لامت روح��ی و روانی، 
بی��ش از این مقوله به موضوع س��لامت 
جسم پرداخته ایم حال آنکه تأثیر سلامت 
روان بر سلامت جسم موضوعی است که 

بر هیچکس پوشیده نیست.
 حوزه غ�ذا و دارو فرد متخصص 

می خواهد
وی تصریح کرد: با عنایت به گستره 
نق��ش و مأموریت های س��ازمان غذا و 
دارو در زنجی��ره تولی��د و مصرف مواد 
غذای��ی و دارو و مقوله بس��یار مهم و 
خطیر نظ��ارت در این عرصه، باید این 
س��ؤال را مطرح کرد که آیا س��اختار، 
بودج��ه، نی��روی انس��انی و تجهیزات 
س��ازمان مزبور تکافوی ایفای مطلوب 
کلیه مأموریت ها بالاخص مأموریت های 
خطیر نظارتی می باش��د یا خیر؟ بدون 
تردی��د در امر نظارت ها در حوزه غذا و 
دارو باید از تجهیزات فناورانه روز بهره 

برد تا تضمین سلامت محصولات این 
ح��وزه ارتقاء یابد؛ همچنین باید توجه 
داش��ت که حوزه غذا و دارو، حوزه ای 
اس��ت که به انس��ان هایی متخصص و 
متعهد و امین نی��از دارد و لغزیدن در 

این جایگاه بسیار گران تمام می شود.
وی موضوع فرهنگ س��ازی در بحث 
نظ��ارت بر حوزه غذا و دارو را مقوله ای 
مه��م تلقی ک��رد و گفت: بای��د برای 
مردم فرهنگ س��ازی ش��ود ت��ا در امر 
نظارت ب��ر محصولات غذایی و دارویی 
مشارکت فعال داشته باشند و موارد و 
مصادیق ناظر بر وجود فس��اد و تخلف 
در فرآین��د تولی��د و توزیع محصولات 
غذایی و دارویی را گزارش کنند؛ شما 
در س��ازمان غذا و دارو و ما در دستگاه 
قضایی و س��ایر بخش ه��ای ذی صلاح 
باید توجه داشته باشیم که مبادا در کار 
مردم در این حوزه گره بیفکنیم. نباید 
کالایی را بلاوج��ه توقیف کنیم؛ امری 
که سبب تحمیل خس��ارت به مردم و 
صاحبان اموال می ش��ود و ممکن است 
فاسد شدن محموله توقیف شده را در 

پی داشته باشد.
رئیس قوه قضاییه جلب اعتماد مردم 
و مصرف کنندگان در حوزه غذا و دارو 
را مقوله ای بس��یار ب��ا اهمیت توصیف 
ک��رد و اظهار داش��ت: ب��رای مردم و 
مصرف کنندگان، مس��ائل و شبهات را 
تبیین کنی��د و اجازه ندهی��د اعتماد 
آن ها از مسئولان و متولیان این حوزه 

سلب شود.

وی در بخش��ی از این جلسه با اشاره 
به گلایه مس��ئولان سازمان غذا و دارو 
در م��ورد برخی آرای ص��ادره از ناحیه 
هیئت عمومی دیوان عدالت اداری بیان 
داش��ت: دیوان عدالت اداری نمی تواند 
مصلحت س��نجی کند، بلکه باید کاملًا 
منطبق با قانون حکم کند؛ اینکه شما 
بعنوان متولیان امر غذا و دارو نس��بت 
به برخی مقولات نظیر نحوه تأس��یس 
داروخانه ها و موضوعاتی از این دس��ت 
نقد و اعت��راض دارید، باید همت خود 
را معطوف و متمرک��ز بر اصلاح قانون 
کنی��د؛ البته مطمئن باش��ید چنانچه 
رأیی خ��لاف قانون در دی��وان عدالت 
اداری صادر ش��ود، سازوکارهای نقض 
آن رأی در خود قانون پیش بینی شده 
است که از جمله آن ها می توان به ماده 
۹۱ قانون تش��کیلات و آیین دادرسی 

دیوان عدالت اداری اشاره کرد. 
 پی��ش از س��خنان حجت الاس��لام 
اژه ای،  محس��نی  والمس��لمین 
»محمدی« رئیس س��ازمان غذا و دارو 
ضم��ن قدردانی از دس��تگاه قضا و به 
صورت ویژه دادس��رای ویژه رسیدگی 
به جرایم پزش��کی برای رس��یدگی به 
موضوعات و پرونده های س��ازمان غذا 
و دارو، گف��ت: »ایج��اد ش��عب ویژه و 
اختصاصی در استان ها برای رسیدگی 
به پرونده های س��ازمان غذا و دارو« و 
همچنین »تسریع در روند رسیدگی به 
پرونده های مرتبط با حوزه غذا و دارو«، 
دو درخواس��ت اصل��ی ما از دس��تگاه 

قضایی اس��ت. طی مدت اخیر ش��اهد 
بودیم که س��ازمان بازرس��ی در زمینه 
نظارت های مرتبط با حوزه غذا و دارو، 
رویکردی پیش��گیرانه داش��ته است و 
تقاضای ما، استمرار این نگاه و رویکرد 

از سوی سازمان بازرسی است.
وی همچنین تعامل این س��ازمان با 
دیوان عدال��ت اداری را مثبت ارزیابی 
ک��رد و در عین حال گف��ت: انتظار ما 
از دیوان عدالت اداری آن اس��ت که به 
حوزه س��لامت نگاهی تخصصی داشته 
باش��د و میان رس��یدگی به موضوعات 
و پرونده های مرتبط با حوزه س��لامت 
مردم که امری بسیار خطیر و حساس 
اس��ت با س��ایر موضوعات و پرونده ها، 

تمایز و تفاوت قائل شود.
میرزازاده معاون توس��عه مدیریت و 
منابع س��ازمان غ��ذا و دارو نیز در این 
جلس��ه، با اش��اره به همکاری خوب و 
موثر این س��ازمان با س��ازمان بازرسی 
اظهار کرد: س��عی ما در س��ازمان غذا 
و دارو این اس��ت که در اس��رع وقت، 
به تذکرات س��ازمان بازرسی رسیدگی 

کنیم و مشکلات را برطرف سازیم.
وی بر ضرورت تقویت س��امانه های 
مرتب��ط با غذا و دارو و همچنین ارتقاء 
سامانه های آزمایشگاهی مرتبط با این 
ح��وزه تاکید کرد و خواس��تار حمایت 
هرچه بیش��تر دولت و دستگاه قضایی 
ب��رای تحق��ق این مهم ش��د. حیدری 
مدیرکل حراست س��ازمان غذا و دارو 
نیز در این جلسه اظهار کرد: تمرکز ما 
در بخش حراس��ت سازمان غذا و دارو 
بر شناس��ایی گلوگاه های اصلی فس��اد 
اس��ت و تلاش می کنیم ب��ا تمرکز بر 
روی فرآیندهای فسادزا و رفع اشکلات 
موج��ود در این فرآینده��ا، به صورت 
اصولی ب��ا تخلفات برخ��ورد کنیم. از 
طریق راه اندازی میز خدمت الکترونیک 
در سازمان غذا و دارو، حدود ۷۰ درصد 
از مراجعات حضوری به این س��ازمان 

کاهش پیدا کرده است.

ی��ک عضو هیات رئیس��ه کمیس��یون تلفیق 
برنامه هفتم توسعه از برگزاری جلسه ای در این 
کمیس��یون درباره موضوع حقوق بازنشستگان 
خبر داد و گفت: کمیس��یون تلفیق جلساتی با 
دولت برای افزایش حقوق بازنشستگان داشته 
اس��ت که دولت هم با آن موافق اس��ت منتها 
می گوید که نمی تواند ب��ه یک باره افزایش ۹۰ 

درصدی را اعمال کند.
رمضانعلی س��نگدوینی در گفت وگو با ایسنا، 
در توضیح جلسات اخیر کمیسیون تلفیق اظهار 
کرد: کمیسیون تلفیق بررسی مجدد ۱۲۱ ماده 
الحاق��ی مصوب خود ارجاعی از س��وی رئیس 
مجلس شورای اس��لامی را به اتمام رسانده از 
این میزان ماده، ۲۰ ماده مجددا تصویب شد و 
چند ماده همچون موضوع حقوق بازنشستگان 
و مالیات بر حقوق اس��اتید و قضات باقی مانده 
است؛ از روز گذشته نیز کمیسیون تلفیق وارد 
بررسی بندهای ارجاعی از صحن علنی مجلس 

شده است.
وی توضی��ح داد: یکی از م��وارد مراعا مانده 
مربوط به حقوق بازنشس��تگان است که اخیرا 
تلفیق جلسه ای برگزار کرد و بحث های زیادی 
شد؛ بازنشس��تگان خیلی شرایط خوبی ندارند 
و حقوق آنها با ۳۰ یا ۴۰ س��ال سابقه کار کم 

است.
ای��ن عضو هیات رئیس��ه کمیس��یون تلفیق 
اظهار کرد: درباره موضوع حقوق بازنشس��تگان 
بحث و بررس��ی زیادی در تلفیق شد دولت هم 
ب��ه طریقی موافق افزایش حقوق اس��ت منتها 
می گویند که منابعی ندارد که به یکباره حقوق 
بازنشس��تگان ۹۰ درصد اضافه ش��ود. از طرف 
دیگر قاطبه نماین��دگان موافق افزایش حقوق 
هستند چون حل مشکل بازنشستگان ضروری 
است و برهمین اساس هم قطعا مجلس شورای 
اس��لامی تصمیم خوب��ی برای بازنشس��تگان 

می گیرد.
س��نگدوینی گف��ت: براین اس��اس یک مدل 
این اس��ت ک��ه مثلا اگ��ر کارمن��دان در طول 
سال افزایش ۲۰ درصدی حقوق داشته باشند 

میزان افزایش حقوق بازنشس��ته ها ۳۰ درصد 
باش��د لذا در طول برنامه هفتم توسعه افزایش 
حقوق اعمال ش��ود که در پایان برنامه ش��اهد 
افزایش حقوق ۹۰ درصدی بازنشستگان نسبت 

به حقوق کارکنان دولت باشیم.
وی اظهار کرد: رئیس مجلس شورای اسلامی 
با رئیس س��ازمان برنامه و بودجه هم مطالبی 
را بی��ان کردند منتها هنوز کمیس��یون تلفیق 
مصوبه ای درباره افزایش حقوق بازنشس��تگان 
و چگونگ��ی آن نداش��تند قطعا بع��د از تعیین 
تکلیف این موض��وع در تلفیق، به صحن علنی 

برای تصمیم گیری ارجاع می شود.
سنگدوینی همچنین با اش��اره به ارجاع بند 
مربوط به برداشتن سقف حقوق کارکنان دولت 
در طول اج��رای برنامه اظهار ک��رد: نظر بنده 
این است که باید سقف حقوق برداشته شده و 
کف حقوق اضافه شود چون در غیر این صورت 
عده  زی��ادی از نیروهای متخصص و نخبه اعم 
از پزشک و پرستار و نیروهای فنی و مهندسی 
بعد از کسب س��ال ها تجربه از کشور مهاجرت 
کرده و به س��ایر کشورها می روند، پس باید در 
این قضیه کاری ش��ود؛ این موض��وع از جمله 
موارد ارجاعی اس��ت که کمیس��یون تلفیق در 

مورد آن تصمیم گیری خواهد کرد.

رئیس کل دادگستری استان البرز گفت: 
در رس�یدگی ب�ه پرون�ده قت�ل داریوش 
مهرجوی�ی و همس�رش تاکن�ون ۱۰ نف�ر 
بازداشت شده اند که تحقیقات از آن ها از 
سوی بازپرس ویژه و پلیس آگاهی استان 

البرز در حال انجام است.
به گزارش ایسنا به نقل از قوه قضاییه، حسین 
فاضلی هریکن��دی در رابطه با آخرین وضعیت 
پرونده قت��ل داریوش مهرجویی و همس��رش 
اظهار کرد: از ابتدای وقوع این حادثه دادستان 
فردیس به اتفاق بازپرس کشیک قتل دادسرای 
فردی��س به همراه تیم ویژه از عوامل بررس��ی 
صحن��ه قت��ل در محل جرم حاضر ش��دند و با 
توجه به اهمیت و حساس��یت موضوع پیگیری 
و در اولین زمان ممکن شخصا در صحنه جرم 
حاضر شدم و با توجه به گزارش قتل به رئیس 
قوه قضاییه، وی دس��توراتی برای تس��ریع در 
شناس��ایی و دس��تگیری عاملین جنایت صادر 
کرد. هریکندی اظهار کرد: در راس��تای اجرای 
دس��تور رئیس قوه قضاییه در جلس��ه شورای 

عالی ق��وه قضاییه مبنی بر بهره گیری از کلیه 
امکانات جهت شناس��ایی سریع قاتل یا قاتلین 
مرح��وم داریوش مهرجویی و همس��رش خانم 
وحی��ده محمدی ف��ر کارگروه وی��ژه پیگیری 
این پرونده با مسئولیت رئیس کل دادگستری 
اس��تان الب��رز و با عضوی��ت فرمان��ده فراجا و 
رئیس پلیس آگاهی اس��تان البرز، دادس��تان 
مرکز استان، معاون پیگیری پرونده های خاص 
دادگستری کل استان البرز، رئیس دادگستری 
و دادس��تان فردی��س و بازپرس وی��ژه پرونده 

تشکیل شد.
وی افزود: جلسه اول کارگروه در حوزه ریاست 

دادگس��تری کل اس��تان البرز برگزار و آخرین 
اقدامات و نتایج رس��یدگی به پرونده بررس��ی 
شد و جلسات مشترک به صورت مستمر جهت 
تجزیه و تحلیل اقدامات به صورت مس��تمر تا 
شناسایی و دستگیری عامل یا عوامل احتمالی 

این جنایت برگزار خواهد شد.
رئیس کل دادگستری استان البرز بیان کرد: 
در پرونده ه��ای قتل که قات��ل در صحنه جرم 
دستگیر نشده و ناشناس است، به منظور کشف 
جرم و شناس��ایی قاتل یا قاتلی��ن فرضیه های 
مختلف��ی در خصوص عل��ل و انگیزه های قتل 
مطرح و بررسی می شود و به تبع آن اشخاصی 
که به هر نحوی می توانستند انگیزه قتل داشته 
باش��ند حسب مورد و مطابق مقررات با دستور 
مق��ام قضایی احضار ی��ا بازداش��ت و از آن ها 
تحقیق می شود و به همین جهت در رسیدگی 
به پرونده قتل داریوش مهرجویی و همس��رش 
تاکنون ۱۰ نفر بازداشت شده اند که تحقیقات 
از آن ها از س��وی بازپرس ویژه و پلیس آگاهی 

استان البرز در حال انجام است.

محسنی اژه ای در دیدار با مسئولان سازمان غذا و دارو:
نباید کالایی را بی دلیل توقیف کنیم

 نظارت بر حوزه غذا و دارو مهم است

عضو کمیسیون تلفیق برنامه هفتم توسعه خبر داد
توافق دولت و مجلس درباره شرایط حقوق بازنشستگان

رئیس کل دادگستری استان البرز اعلام کرد

 تعداد بازداشتی های پرونده 
قتل داریوش مهرجویی به ۱۰ نفر رسید
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مشکلات قراردادهای تک نسخه ای و مسئله دار جامعه 
کارگری کشور زیر ذره بین "عصرآزادی"

 کارگران مشغول درگیری
با قرارداد کارند!
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 مدیرعامل سازمان منطقه ویژه علم و فناوری 
ربع رشیدی تبریز عنوان کرد؛

نمایشگاه رینوتکس ۲۰۲۳ ریل 
گذاری برای ۱۰ سال آینده است

 تدارک 1200 برنامه فرهنگی و ورزشی
 به مناسبت هفته تربیت بدنی

6
 جنایات غزه متوقف نشود

 نمی توان جلوی مقاومت را گرفت

2

فرسودگی زیر ساخت ها 
در کشور؛ نیازمند جذب 

سرمایه گذاری!

2
بازدید اعضای هیات 
مدیره بانک ایران 

 زمین از شعب
استان اصفهان

اجرای جشن بزرگ 
با دل بزرگ کودکان 

خزانه بخارایی

3

8

جلب اعتماد سرمایه گذاران خارجی توسط هوشیار شهردار تبریزسرمقاله

 بزرگترین هولدینگ حوزه شهری ترکیه
 برای سرمایه گذاری به تبریز می آید


